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Tanácsnoki beszámoló 
 

 
 
Tisztelt Közgyűlés! 
 
 
Az egri lakosság körében töretlen az érdeklődés az elkerülő úttal kapcsolatban, sőt a helyi 
népszavazás kapcsán új lendületet kapott. Számos kérdés maradt megválaszolatlan 
számukra. Mint az elkerülő út társadalmasításáért felelős biztost, rendszeresen keresnek 
meg, hogy a kérdéseiket feltegyék és azokra valaki érdemben tudjon választ adni. Továbbra 
sem értik, hogy a Mirkóczki Ádám – Pajtók Gábor szövetség miért akarja mindenáron a 
belső nyomvonalat ráeröltetni az egriekre.  
Bár most sem készítettem összesítést a telefonálókról, de kijelenthetem, hogy a város 
számos pontjáról kerestek és keresnek meg. Természetesen a keleti városrészből 
érdeklődtek a legtöbben, de volt, aki a népszavazási kérdések miatt a nyugati elkerülőre 
kérdezett rá (megérzésem szerint hajdúhegyi lakos lehetett), volt aki a 24-es és 25-ös utat 
összekötő északnyugati elkerülőre kérdezett rá (a volt kemping területéről hívhatott). A 
Tihamér városrész és Vécsey völgy lakói továbbra is fel vannak háborodva mind a belső, 
mind a „hibrid” nyomvonal miatt. 
 
Általánosságban elmondható, hogy a népszavazási kérdések elfogadása után fokozik az 
érdeklődés, sokan kérdezték, hogy hol tudják aláírni az íveket, mások a segítségét ajánlotta 
fel. A népszavazással kapcsolatban számos kérdés merült fel az Egri Kertvárosi Civil 
Társaság részéről is. Ezekről egyeztettünk és felajánlottam a segítségemet a társaságnak az 
aláírások összegyűjtésére.  
 
Kérem a beszámolóm elfogadását. 
 
 
 
Eger, 2023. február 19. 
 
 
 

Keresztes Zoltán 
Eger Megyei Jogú Város 
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Határozati javaslat: 

 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja az egri elkerülő 
út nyomvonalának társadalmi egyeztetéséért és a lakossággal való 
kapcsolattartásért felelős önkormányzati tanácsnok beszámolóját. 

 
 
Felelős:  Keresztes Zoltán 
Határidő:  Azonnal 
 
 


